

The Village of Rexton
SPECIAL COUNCIL MEETING
The minutes of
Tuesday, July 30, 2019

Le Village de Rexton
RÉUNION EXTRAORDINAIRE DU CONSEIL
Le procès-verbal du
mardi 30 juillet 2019

The special meeting for the Council of the Village of Rexton was held at the Rexton Curling Club.

PRESENT:

Mayor:	Randy Warman
Deputy Mayor:	Albert Corcoran
Councillor:	William Flanagan
Councillor:	Elaine Warren
Councillor:	Joseph Murphy
General Manager:	Ashley Francis

CALL TO ORDER:

The Mayor Randy Warman called the meeting to order at 8:20 p.m.

APPROVAL OF THE AGENDA:

Moved: Albert Corcoran | Seconded: Elaine Warren
That the agenda be approved.
MOTION CARRIED.

BUSINESS ARISING FROM THE MINUTES:

A) Save the Tall Ship: Council held a public meeting at 7 p.m. at the Rexton Curling Club to discuss the poor condition of the Tall Ship. Citizens of Rexton and surrounding communities were invited to freely voice their opinions. Several questions were asked, numerous ideas were shared and Council was able to address some of the public's misconceptions.

As a result, hands were raised to form a committee. Pending discussions, Council expressed its interest in working and supporting their initiatives. Councillor Murphy accepted a liaison role on the committee.

Moved: William Flanagan | Seconded: Albert Corcoran
To accept the following suggestions...

- Allow time for the newly formed committee to come up with a proposal to be presented to Council at the September Regular Meeting,
- Research legal and insurance implications for establishing an ad hoc committee,
- For safety reasons, to temporarily fence off the area.

MOTION CARRIED.

La réunion extraordinaire du Conseil du Village de Rexton a été tenue au club de curling de Rexton.

PRÉSENCES :

Maire :	Randy Warman
Maire suppléant :	Albert Corcoran
Conseiller :	William Flanagan
Conseillère :	Elaine Warren
Conseiller :	Joseph Murphy
Directrice générale :	Ashley Francis

OUVERTURE DE LA RÉUNION :

Le maire Randy Warman ouvre la réunion à 20 h 20.

ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR :

Proposée : Albert Corcoran | Appuyée : Elaine Warren
Que l'ordre du jour soit accepté.
PROPOSITION ADOPTÉE.

AFFAIRES DÉCOULANT DU PROCÈS-VERBAL :

A) Sauvez le grand voilier : À 19 h, le conseil a tenu une réunion publique au club de curling de Rexton pour discuter de la mauvaise condition du grand voilier. On a invités les citoyen(ne)s de Rexton et des communautés voisines pour qu'ils puissent exprimer librement leur opinion. Plusieurs questions ont été posées, des idées ont été proposées et le Conseil a corrigé certaines des idées fausses reçues du public qui circulaient.

À la suite, les mains ont élevé pour créer un comité. À l'attente des discussions, le Conseil a exprimé son intérêt de travailler et de soutenir leurs initiatives. Conseiller Murphy a accepté de remplir le siège de liaison sur le comité.

Proposée : William Flanagan | Appuyée : Albert Corcoran
D'accepter les suggestions suivantes...

- Permettre au nouveau comité le temps de formuler leur idée et de le présenter au conseil à la réunion ordinaire en septembre,
- S'informer des implications juridiques et en termes d'assurance pour l'établissement d'un comité « ad hoc »,
- Pour des raisons de sécurité, de temporairement clôturer l'endroit.

PROPOSITION ADOPTÉE.

The date of the next Regular Council meeting will be held on Tuesday, September 10 at 7:00 p.m.

ADJOURNMENT:

Moved: William Flanagan | Seconded: Elaine Warren
That the meeting adjourn at 8:30 p.m.
MOTION CARRIED.

La date de la prochaine réunion ordinaire du Conseil se tiendra le mardi 10 septembre 2019 à 19 h.

AJOURNEMENT :

Proposée : William Flanagan | Appuyée : Elaine Warren
Que la réunion soit levée à 20 h 30.
PROPOSITION ADOPTÉE.

Mayor | Randy Warman | Maire

General Manager | Ashley Francis | Directrice générale